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What is AssetHub Maintenance Manager? 
With the AssetHub Maintenance Manager (“Maintenance Manager”), you get a digital companion for your SICK 
service. All information, data and documents relating to your service are made available to you via the 
Maintenance Manager. Service reports, maintenance-event details, device service histories and the status of 
your requests can be viewed digitally at any time and from any location. A central dashboard, which can be 
customized for the user, allows you to see the most important information about your service with and from 
SICK at a glance. 
  

 
 
You can also use the central device management system, the Asset Hub Asset Manager (“Asset Manager”), to 
map and link the installed base of devices in your plants, production facilities or logistics centers. This provides 
you with additional valuable product and device-specific information, such as user manuals, technical 
drawings, images or even the service history, directly on the device. If required, you can add your own 
documents, notes or images to the device information provided by SICK and thus have all the data, documents 
and information relevant to your devices available to you at all times. 
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Prerequisite 
The use of Maintenance Manager requires both the Asset Manager, which is available free of charge on the 
SICK Digital Service Catalog (https://cloud.sick.com/services) and a SICK ID which is available free of charge 
on www.sick.com. 
 
 

Contract and license terms 
The General Terms and Conditions for Software as a Service (AVB SaaS SICK) apply, in the respective current 
version, available for download at https://www.sick.com/terms. 
 
 

License type 
You receive the right to use the Maintenance Managers in the form of a Named User.  
 
 

Prices 
The Maintenance Manager pricing applies as offered.  
 

 
 
Term / license term 
The named user license set out above is granted for an initial term of one year, if not otherwise defined in the 
individual contract. Unless either party terminates the contract by giving 3 months prior written notice 
(including email) before the end of the initial or any subsequent term, the term is automatically renewed for a 
subsequent term of one year. 
 
 
Availability 
Under the provision of an active internet connection, the Maintenance Manager is available 97 % per year, 
except for the occasion of regular server/infrastructure maintenance, which will be communicated within the 
Maintenance Manager in advance. 

 
 
Support 
You can place feedback, bugs and questions via the integrated feedback form. Further support level 
agreements are available on request.

https://cloud.sick.com/services/6dce9da0-a6cb-11e9-b468-4d7f9ca4fa04
https://www.sick.com/terms
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BESCHREIBUNG 
 

AssetHub Maintenance Manager – 1618592 (Software) 

AssetHub Maintenance Manager – 1618593 (Inbetriebnahme) 
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Was ist der AssetHub Maintenance Manager? 
Mit dem AssetHub Maintenance Manager („Maintenance Manager“) erhalten Sie einen digitalen Begleiter für 
Ihren SICK Service. Sämtliche Informationen, Daten und Dokumente rund um Ihren Service werden Ihnen über 
den AssetHub Maintenance Manager bereitgestellt. So lassen sich Serviceberichte, Einsatzdetails, Service-
Historien von Geräten sowie Status Ihrer gestellten Anfragen jederzeit digital und ortsunabhängig einsehen. 
Über ein zentrales, auf den Nutzer individualisierbares Dashboard, sehen Sie auf einen Blick die wichtigsten 
Informationen zu Ihrem Service mit und von SICK.  
 

 
 
Darüber hinaus können Sie über die zentrale Geräteverwaltung, dem AssetHub Asset Manager („Asset 
Manager“), die installierte Gerätebasis Ihrer Werke, Produktionen oder Logistikzentren abbilden und 
verknüpfen. So erhalten Sie zusätzlich wertvolle Produkt- und gerätespezifischen Informationen, wie z.B. 
Benutzerhandbücher, technische Zeichnungen, Bilder oder auch die Servicehistorie, direkt am Gerät. Die von 
SICK bereitgestellten Geräteinformationen können von Ihnen bei Bedarf um eigene Dokumente, Notizen oder 
Bilder ergänzt werden, sodass Sie alle relevanten Daten, Dokumente und Informationen zu Ihren Geräten 
jederzeit verfügbar haben. 
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Voraussetzung 
Die Nutzung des Maintenance Managers erfordert sowohl den Asset Manager sowie, welcher kostenlos über 
den Digital Service Catalog von SICK (https://cloud.sick.com/services) verfügbar ist, wie auch eine SICK-ID, die 
unter www.sick.com kostenlos erhältlich ist. 
 
 

Vertrags- und Lizenzbedingungen 
Es gelten die Allgemeinen Vertragsbedingungen für die Überlassung von Software as a Service (AVB SaaS 
SICK) in der jeweils geltenden Fassung, abrufbar unter www.sick.com. 
 
 

Lizenztyp 
Ein Nutzungsrecht für den Maintenance Managers erhalten Sie in Form einer Named User Lizenz.  
 
 

Preise 
Die Preise für den Maintenance Manager gelten wie angeboten. 
 

 
 
Laufzeit / Lizenzdauer 
Die vorstehend eingeräumten Nutzungsrechte werden zunächst für die Dauer von einem Jahr eingeräumt. 
Sofern nicht eine der Parteien den Vertrag mit einer Frist von 3 Monaten schriftlich kündigt / schriftlich 
(einschließlich Email) kündigt, verlängert sich die Laufzeit jeweils um ein weiteres Jahr.  
 

Verfügbarkeit 
Mit der Bereitstellung einer aktiven Internetverbindung stellen wir diesen Dienst mit einer Verfügbarkeit von  
97 % bereit. Ausnahmen gelten für die regelmäßige Wartung der Server/Infrastruktur, welche innerhalb des 
Dienstes angekündigt werden. 
 

 
Support 
Fragen und Feedback und Bugs können über das integrierte Feedback-Formular eingestellt werden. Weitere 
Support Level Vereinbarungen sind auf Anfrage erhältlich. 
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